
Beste Bruggeling

De zomerse zon is er al. Jammer genoeg stelde 
het voorjaar niet veel voor. Maar ondertussen 
stijgt wel de koorts voor de komende 
verkiezingen. Tijdens de laatste gemeenteraden 
kenden we verhitte en zelfs bitsige debatten.  
De N-VA-raadsleden lieten zich gelden.

Veel politieke partijen zijn bezig 
met de voorbereidingen van de 
gemeenteraadsverkiezingen van oktober 
volgend jaar. Ook wij werken al hard aan 
de samenstelling van ons programma, 
de opmaak van de kandidatenlijst, het 
uitstippelen van een campagne. En voor de 
gemeenteraadsverkiezingen en provinciale 
verkiezingen hebben we in juni nog de heel 
belangrijke Vlaamse, federale en Europese 
verkiezingen. Als voorzitter ben ik blij dat ik 
kan rekenen op een grote groep vrijwilligers 
om dat alles in goede banen te leiden. Wilt u 
ook meehelpen? Geef ons een seintje.

Bij velen leeft de vraag wat het gevolg zal zijn 
van de afschaffing van de opkomstplicht bij 
de lokale verkiezingen. Hoeveel kiezers zullen 
naar het stemlokaal trekken? Welke partij 
zal daardoor winst of verlies kennen? Zullen 
enkel nog maar de bewuste kiezers hun stem 
uitbrengen? Een groot vraagteken en geen 
enkele politieke commentator kent het precieze 
antwoord.

Laat uw stem zeker horen in het kieshokje. Het 
gaat om onze democratie en het veiligstellen 
ervan. Zeker nu er hier en daar tekenen zijn 
dat bepaalde strekkingen onze democratie 
onderuit willen halen.

Laten we nu eerst uitkijken naar de komende 
Vlaamse feestdag(en) in Brugge van 8 tot en 
met 11 juli. Kom mee vieren! Het programma 
ziet er veelbelovend uit. Benieuwd? Ga dan snel 
naar pagina 2.

En vergeet niet om uw Vlaamse Leeuw uit te 
hangen!

    Joël Boussemaere
    Voorzitter N-VA Brugge

Partijcongres biedt antwoord 
op West-Vlaamse uitdagingen
Duizenden N-VA-leden zakten midden mei af naar Antwerpen voor het 
grote ledencongres. Onze Brugse lijsttrekker Maaike De Vreese leidde als 
een van de congresvoorzitters het congres in goede banen.

Maaike blikt tevreden terug op de driedaagse bijeenkomst: “Deze 
congrestekst is de nieuwe canon van onze partij. Het is een enorme eer 
om een van de trekkers te zijn. Onze partij congresseert niet zoals andere 
partijen om de haverklap. Het vorige N-VA-congres lag ondertussen al 
tien jaar achter ons. De tekst draagt een stevige West-Vlaamse stempel. 
Zo streven we ernaar dat wie hard werkt meer verdient. En dat West-
Vlaamse kmo’s die investeren beter worden beloond. Daarnaast verdienen 
landbouwers het om een eerlijkere prijs te krijgen voor hun (h)eerlijke 
producten. Ten slotte moeten we onze West-Vlaamse kustlijn beschermen 
tegen het stijgende zeewater.”

“Dit land moet meer op z’n 
West-Vlaams bestuurd worden. 

Hard werken, meer gezond 
verstand, minder betutteling.”

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Vlaamse feestdagen in Brugge
Sinds lange tijd viert Brugge de Vlaamse feestdag groots en voor iedereen. 
Dit jaar duren de feestelijkheden zelfs drie dagen.

Zaterdag 8 juli, hele dag: 
‘Breydel en De Coninck’-wandeltocht.  
Meer info? www.brugsemettenwandelclub.be

Zaterdag 8 juli, ‘s avonds: 
Burgrock op de Burg, met onder andere Cowboys & Aliens. Gratis!  
Meer info? www.burgrock.be

Zondag 9 juli, ‘s namiddags: 
Brugse groepen spelen op Brugse pleintjes en kinderanimatie met circus in het Brugse Vrije.  
Meer info? www.burgrock.be

Zondag 9 juli, ‘s avonds:
Optreden van De Wilfrieds om 19 uur en De Dolfijntjes om 21 uur. Gratis!  
Meer info? www.elfjuli.org

Maandag 10 juli, om 20.30 uur: 
Bloemenhulde aan standbeeld Breydel en De Coninck, met muziek door de Speelschaar SFX.

Geef ons houten kerstchalets

Raadslid Nele Caus: “Alsof die metalen 
‘kerstcontainers’ nog niet genoeg gekost 
hebben: 600.000 euro in het totaal of 
6.000 euro per container. En nu doet het 
stadsbestuur er nog een schepje bovenop. 
In een nieuwe wanhopige poging om 
eindelijk die authentieke kerstsfeer te 
verkrijgen, vergooit men nog eens 200.000 
euro door wat extra houten planken aan 
te brengen. Onbegrijpelijk! Zo kosten 
die containers maar liefst 8.000 euro per 
stuk. Te gek voor woorden. Ga toch weer 
gewoon voor die gezellige houten chalets.”

 Nele Caus
 Raadslid

Vernieuwing atletiekpiste dankzij 
N-VA Brugge

Na veel tussenkomsten en oproepen  
van N-VA Brugge aan het stadsbestuur 
om dringend de Brugse atletiekpiste  
te vernieuwen, is het eindelijk zover. 
Dankzij Vlaams minister van Sport  
Ben Weyts kon Brugge begin dit jaar in 

een groepsaankoop stappen voor de  
renovatie van de verouderde atletiekpiste.

De totale renovatie van de atletiekpiste in 
Assebroek wordt geraamd op 2,2 miljoen 
euro en zal worden gefinancierd door 
zowel Stad Brugge als Sport Vlaanderen. 
“Onze minister zorgt ervoor dat er geld is 
om de Brugse atletiekpiste te vernieuwen. 
Wij hebben het stadsbestuur meermaals 
aangespoord om daar vaart in te krij-
gen. Nu het samenwerkingsakkoord er 
eindelijk is, kan de aanleg van de piste 
beginnen in de zomer van 2024”, zegt 
Vlaams Parlementslid Maaike De Vreese. 
“We blijven waken over de timing en 
de uitvoering ervan, want de piste moet 
absoluut klaar zijn om het EK juniores in 
2025 te organiseren”, aldus fractievoorzit-
ter Geert Van Tieghem.

Brugge krijgt binnenkort 
sterrenweide 

Fractievoorzitter Geert Van Tieghem 
stelde bijna twee jaar geleden voor om  
een sterrenweide aan te leggen voor 
kindjes die tijdens de zwangerschap of 
vlak na de geboorte het leven lieten.  
Het stadsbestuur vond dat een goed  
idee en beloofde er werk van te maken. 
De sterrenweide zou tegen eind 2022 op 
de Centrale Begraafplaats in Steenbrugge 
een feit zijn. Maar jammer genoeg is de 
sterrenweide er nog steeds niet. “Op ons 
aandringen komt die er wel, maar pas 
in het najaar van 2023. Hopelijk houdt 
het bestuur nu wel woord. Sterrenouders 
zouden dat heel erg waarderen.” 

Maaike De Vreese en Geert Van Tieghem kijken al uit naar de nieuwe atletiekpiste.

brugge@n-va.be

2 BRUGGE



Steenbruggebrug moet er
snel komen
Tijdens het openbare onderzoek in het kader van de bouw van de 
Steenbruggebrug werden er 55 bezwaarschriften ingediend. De Vlaamse 
Waterweg past haar plannen aan. Er komen specifieke aanpassingen om 
tegemoet te komen aan de negatieve adviezen en de bezwaarschriften. 
Daarnaast worden ook beide kruispunten aangepast en komt er een extra 
buffer- en infiltratiebekken. De aanpassingen hebben normaal gezien 
geen effect op de timing. De eerste werken staan gepland voor midden 
2023. 

Vlaams volksvertegenwoordiger en lijsttrekker Maaike De Vreese: 
“Samen met raadslid Martine Bruggeman heb ik alle begrip voor de 
bekommernissen van de omwonenden over de langdurige werken en de 
verkeershinder. Daarom riep ik minister Lydia Peeters (Open Vld) en het 
Brugse stadsbestuur op om de werken zo snel mogelijk uit te voeren en 
de hinder voor de Steenbruggeling te beperken tot het minimum. Het is 
belangrijk dat de Steenbruggebrug er zo snel mogelijk komt.”

De Brugse spaarpot is bijna leeg
Fractievoorzitter en begrotingsexpert Geert Van Tieghem nam de jaarrekeningen van de Brugse overheid onder de loep. 
Opvallend: de rekeningcijfers van 2022 waren beter dan gebudgetteerd. “Gelukkig doen de exploitatieontvangsten het 
uitstekend dankzij de sparende en hardwerkende Bruggeling. De aanvullende personenbelasting en opcentiemen onroerende 
voorheffing staan op recordhoogtes. En we krijgen meer geld van de Vlaamse Regering.”

Geert waarschuwt: “De stijgende exploitatieuitgaven baren ons zorgen en dwingen ons tot een zuiniger en efficiënter beleid.  
Vaak worden centen van de Bruggelingen niet goed beheerd.”

Enkele voorbeelden:
- het laattijdige herzien van de verzekeringsportefeuille  
   (1 miljoen euro besparing per jaar)
- nog te vaak forse verrekeningen bij aanbestedingsdossiers
- grote stijging personeelskosten (+ 132 voltijds equivalenten 2016 – 2021)
- enorme huurprijs voor het Huis van de Bruggeling (800.000 euro per jaar)
- de aankoop van de ongezellige kerstcontainers (600.000 euro)
- het organiseren van centrumshuttles (830.000 euro per jaar)
- het nieuwe logo voor musea (139.000 euro)
- het versturen van drie brieven met dezelfde inhoud vanuit drie stadsdiensten/schepenen
- …  

Ondanks de verkoop van gebouwen, is de spaarpot bijna leeg en stijgen de schulden fors. 

Geert Van Tieghem
Fractievoorzitter

“Meer dan ooit moet de stad de tering naar de nering zetten en 
inzetten op financieel realisme”, besluit Geert. 

Martine Bruggeman en Maaike De Vreese vragen 
om de werken zo snel mogelijk uit te voeren met een 
minimum aan hinder.
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N-VA Brugge vraagt actie 
tegen drugshandel in haven
De recente recordvangsten cocaïne in de Zeebrugse haven moeten ons 
wakker houden. “We willen geen Antwerpse toestanden in Brugge”, 
stelt raadslid Nele Caus. “We mogen niet wachten tot het te laat is. Goed 
besturen is vooruitzien.” Daarom moet het Brugse stadsbestuur mee werk 
maken van een strenge handhaving, opgedreven controles met gebruik 
van slimme technologie en sensibilisering, vooral naar het havenpersoneel 
toe.

Voor N-VA Brugge is het duidelijk dat een degelijk drugsbeleid op drie 
pijlers steunt: preventie, hulpverlening en vooral een strenge handhaving. 
Nele Caus: “We zullen de drugsproblematiek niet oplossen door wilde 
progressieve ideeën zoals spuitkamers, de legalisering of de verkoop van 
cocaïne door de overheid zelf.”

Stel sportzalen Ter Groene 
Poorte buiten schooluren open
De monumentale sporthallen van Ter Groene Poorte verkeren nog in  
goede staat, al zijn de vloeren en deuren aan renovatie toe. Ooit beleefden 
zowel Avanti Brugge als de speelpleinwerking er memorabele, succesvolle 
tijden. Raadslid Pol Van Den Driessche wil dat de zalen worden opgeknapt. 
En dat Brugse sportverenigingen ze buiten de schooluren en tijdens 
schoolvakanties kunnen gebruiken. Het nabijgelegen internaat biedt  
kansen voor sportkampen. Het stadsbestuur nam Pols voorstel over.

Antiverdwaalbandjes
Ilse Coopman stelde voor om antiverdwaalbandjes te verdelen. “Maak er in 
de Brugse kleuren en verdeel ze in de stad, zeker nu het evenementenseizoen 
begint. Help ouders, kinderen en hulpdiensten om elkaar snel terug te 
vinden. De bandjes bewezen al meermaals hun nut aan de kust. Laten we dat 
uitbreiden naar heel Brugge en zeker naar de drukke binnenstad.”

Herstel 
muurschildering 
lokettenzaal 
station Brugge
De muurschildering in de lokettenzaal 
van het station met als thema ‘Mijn 
Landekyn ter Eere’ van René De Pauw toont 
bezienswaardigheden van de kuststreek 
rond Brugge en van andere Vlaamse en 
Waalse provincies. De Vlaamse overheid 
voerde in 2001 een conservatiebehandeling 
uit. Op vraag van Erfgoedforum Brugge 
zijn intussen de muurschildering en de 
lokettenzaal beschermd.    
  
Het schilderij op de frontale muur is in goede 
staat, maar die op de rechterzijmuur begint 
af te bladderen. Het station is eigendom van 
Infrabel. “Het is belangrijk en nodig dat de 
stad ook dit beschermde erfgoed ter harte 
neemt en aandringt bij het Agentschap 
voor Onroerend Erfgoed om Infrabel aan te 
sporen tot actie. Dat is nodig om een verdere 
teloorgang van het kunstwerk te vermijden. 
Het station is voor de reiziger vaak een 
eerste kennismaking met Brugge en dus een 
uniek visitekaartje”, zegt raadslid Martine 
Bruggeman.  

Martine Bruggeman: “We moeten het 
kunstwerk in het station beschermen.”

Stel de sportzalen van Ter Groene Poorte open voor 
Brugse sportverenigingen buiten de schooluren.

www.n-va.be/brugge
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Canon van Brugge
Laten we naar het voorbeeld van de succesrijke Canon van 
Vlaanderen een Canon van Brugge maken. Met daarin 
feiten en gebeurtenissen die onze meer dan duizend 
jaar oude stad hebben vormgegeven. Maar ook met nog 
bestaande evenementen die kenmerkend zijn voor Brugge. 
Een onafhankelijke commissie van experts tekent voor  
de samenstelling, in opdracht van het stadsbestuur.  
Dat voorstel deden raadsleden Martine Bruggeman,  
Ilse Coopman en Pol Van Den Driessche.

Van de Brugse Metten over de Brugse beschuiten en 
onze sappige Brugse taal, van de Vlaamse Primitieven 
tot Guido Gezelle, van de Heilig Bloedprocessie tot het 
Cactusfestival. Allemaal kanshebbers om in de Canon 
te worden opgenomen. Het boek en de website zouden 
niet enkel jongeren en nieuwe Vlamingen, maar ook veel 
Bruggelingen in de ban houden. 

Cursus veilig elektrisch fietsen 
De elektrische fiets is in opmars. Heel wat mensen, onder wie veel senioren 
herwonnen een stuk vrijheid en bewegen zo meer. Jammer genoeg is er 
een keerzijde aan de medaille. Uit Vlaamse cijfers blijkt dat er vaak een 
elektrische fiets betrokken is bij verkeersongevallen. In acht op de tien 
gevallen gaat het om senioren. Zo’n elektrische fiets is een stuk sneller dan 
een gewone fiets. Maar hij is zwaarder en dus moeilijker hanteerbaar.

Raadslid Ilse Coopman stelt voor om vrijblijvend een vorming veilig 
elektrisch fietsen aan te bieden. Een deel van die vorming kan bestaan uit  
een parcours dat men samen met de politie aflegt. “Liefst in de binnenstad, 
want die is extra gevaarlijk gezien de specifieke Brugse context. Denk daarbij 
aan de kronkelende, nauwe straatjes of aan natgeregende, gladde kasseien.  
Of aan de vele bezoekers onder wie toeristen, die onverwachts oversteken.” 
Het stadsbestuur nam intussen het voorstel over. 

Denktank 60+
Wist u dat er sinds maart 2019 in Brugge een nieuwe 
N-VA-vereniging bestaat voor en door senioren? Maak 
kennis met Denktank 60+ N-VA Brugge. 

Wat doet Denktank 60+?
Het doel van de Denktank is om een antwoord te bieden 
op specifieke noden zoals mobiliteit, armoedebestrijding, 
vereenzaming, milieu, innovatie en technologie. Experts 
hebben het over interessante onderwerpen. Bijvoorbeeld 
over gezond eten en leven, een waardig levenseinde of het 
milieu. Onlangs gaf een notarieel juriste aan een volle zaal 
toelichting bij het vernieuwde erfenisrecht. Ook de politieke 
toestand in Brugge en op Vlaams en federaal niveau staan 
steevast op de agenda.

Heeft de Denktank al veel leden?
Sinds de oprichting is het ledenaantal van de Denktank 
meer dan verdubbeld. 

Is er ook tijd voor ontspanning?
Natuurlijk is er tijd voor ontspanning. We maken uitstapjes 
en houden luchtige bijeenkomsten.

Interesse? Stuur een mailtje naar eric.dhiet@telenet.be

Ilse Coopman, Martine Bruggeman en Pol Van Den 
Driessche pleiten voor een Canon van Brugge.

Een N-VA-vereniging voor en door senioren?
Dat is Denktank 60+!

Een vrijblijvende vorming veilig elektrisch
 fietsen om ongevallen te voorkomen.

brugge@n-va.be
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


